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»Če gospod ne zida hiše, se zaman trudijo njeni zidarji.«  Psalm 127,1

Deset let je minilo, ko smo farni svet, na čelu župnik in predsednica Ani Reichmann, z 
vso vnemo in veseljem načrtovali gradnjo novega farnega doma in ta psalm v molitvi 
postavili v ospredje. Pričakovanja so bila takrat velika. Zavedali smo se, da kot fara 
nosimo odgovornost tudi za poznejše rodove in zato smo pogled usmerili v prihodnost. A 
tudi kritike so bile v zraku, češ da ni potrebe po novem poslopju.
Danes, ko praznujemo 10-letnico našega farnega doma vas prav prisrčno pozdravljam in 
zagotovo lahko povem tudi v vašem imenu, da se je gradnja novega doma bogato 
obrestovala. 
Hvaležni smo, da je naš farni dom v središču Bilčovsa, poleg požarne brambe, občine, 
kulturne hiše, Miklavževe gostilne in seveda cerkve, zaživel kot KRAJ SREČANJA, kjer 
se odvija 
bogato in pestro življenje.
Zelo smo hvaležni, da je naš znani arhitekt in farni svetnik, Toni Reichmann pred 10. leti 
zasnoval tako lepo, svetlo in funkcionalno zgradbo, katera je postala dom za mnoge 
skupine in ki vabi pod svojo široko streho naš mešani cerkveni zbor, pa tudi druge zbore 
na vaje, se odpira za farno kavo, za adventne zajtrke, za bazar, za srečanja z birmanci, 
prvoobhajanci, ministranti, seveda pa so na programu predavanja, tečaji, seje, kava za 
starejše in še bi lahko naštevala. 
Prostor v farnem domu pa je na voljo tudi občini Bilčovs za njene prireditve,
saj nas je poleg naše krške škofije pri gradnji finančno krepko podprla. 
Iskreno se zahvaljujem županu Manfredu Maierhoferju za vso podporo, katere smo 
deležni tudi še danes.
Tako je postal in ostaja farni dom kraj srečanja za starejše in mlade, otroke in odrasle, 
kraj, kjer tečejo pogovori, kjer vlada veselje, kjer se zapoje, praznuje, pleše, ko Jožko 
zaigra na harmoniko, pa tudi moli, poglablja v veri in se tako tudi trudi za duhovno 
obnovo in krepitev naše vere.


